

PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE

Datum: 2026-08-13

Plats: Handelsboden Västerås

Närvarande: Malin Alldén, Jari Virtanen, Benita Wallén, Helena Karlsson, Kenneth Oskarsson, Pia Andersson, Kent Holt

§1 Mötet öppnades

§2 Protokolljusterare, Pia Andersson

§3 Dagordningen godkändes

§4 Föregående protokoll utskickat till samtliga i styrelsen under våra medier (Teams) samt lästes upp i sin helhet och lades till handlingarna.

§5 Ekonomi

God ekonomi, 434.724,03 kronor

§6 Inkomna skrivelser

Inga inkomna skrivelser.

§7 Rapporter från ansvarsområden

a) Ordförande:

Tillställningen i Karlskoga blev ingen succé-spöregn och därmed nästan inga besökare!

Men det var ett bra utbyte med att kunna prata med andra distrikt.

Arboga (Ducaticenter) var sisådär.

Cardo är nu inhandlat och finns i dagsläget hos Pia.

Partytält är beställt + 1 duk

1st Flyers är beställt

Buffarna har kommit och styrelsen var överens om de var riktigt bra (trycket kanske satt lite fel om viker buffen på mitten så försvinner halva trycket)

Salabanen: Ägaren Johan var väldigt fundersam varför vi inte är där så mycket. De har nog insett att de tappar pengar på att vi inte är där. Jari har pratat med Johan och förklarat lite varför. Vi har ett bra förhandlingsläge med Salabanen just nu, framförallt att förhandla om priset!

b) KUA:

Mats och Johan har/ska boka in sig för omexning samt Pontus och Rolle för en förening nu i september.

Szymon Vill också gå på förexning, men fått nej – får gå kvar som aspirant ett tag till.
Marie (Mia) Telhammar vill bli aspirant. Jari har pratat lite med henne, bra personlighet och hon tycker om att lära ut. Vi provar henne!

Pia grusaspirant?

En gruskurs till i höst? Vi kan låna in grusinstruktörer samt använda våra aspiranter då Jari inte har tiden.

IBC (Italia Bike Center) mek-kurs i höst

Inställning av dämpare -grus/asfalt, Öhlins eller Kumlins?

Kurs hos Karlströms?

§8 Mälaren Runt

- a) Malin och Benita var till Pepparroten igår 12/8, det blir 2 foodtrucks med servering av mat/dryck, 1 glassbil. Vi har kaffe och hembakat. Vi köper in bullar från Global för 7:-/st då vi inte kan baka så många som kommer att behövas.

Kan bli många besökare då det är 40-års jubileum!

Vi ska dela ut klistermärken som är gratis för Mälaren Runt samt sälja diverse merchandise för SMC.

Oljejouren kommer med Repsol som märke.

Cardo kunde inte komma, men kommer gärna vid ett annat tillfälle.

FMCK kommer

Samling 09:15 på lördag

Resa tält och ta fram vatten + lite annat imorgon fredag.

Förslag dryck + bulle 30kr, dricka 20kr??

Pia fixar QR-kod till vår fikaförsäljning.

Kent kopierar upp SMC-prislista med QR-kod till A3-format, 3st.

§9 Förfrågningar

Bara Salabanan under punkt 7a

§10 Beslutsfrågor

Inga

§11 Uppföljning aktivitetslistan

Inget

§12 Övriga frågor

Kent kollar offert för tält med text SMC Västmanland

NEH profilkläder fungerar inte bra (strular för mycket)! Vi borde byta till annan leverantör.

Vi skulle behöva köpa in en kyl och frys till Pepparroten (mat/fika)

§12 Nästa möte

Malin skickar ut förslag på datum på messenger.

§13 Mötet avslutas 20:00



Kent Holt
Sekreterare



Pia Andersson
Justerare